

Date: 16 July 2026

التاريخ: 16 يوليو 2026 م

Subject: Proposed Merger by Incorporation of Alizz Islamic Bank SAOC into Bank Nizwa SAOG

الموضوع: اندماج مقترح عن طريق ضم بنك العز الإسلامي (ش.م.ع.م) في بنك نزوى (ش.م.ع.ع)

Subsequent to the Board of Directors meeting held today, Bank Nizwa SAOG would like to disclose that, on 16th of July 2026, it has submitted a non-binding letter of intent to the Board of Directors of Oman Arab Bank SAOG for a proposed merger by incorporation of Alizz Islamic Bank SAOC into Bank Nizwa SAOG (the "Proposed Merger").

إلحاقاً إلى اجتماع مجلس الإدارة المنعقد اليوم، يود بنك نزوى (ش.م.ع.ع) الإفصاح عن قيامه، بتاريخ 16 يوليو 2026، بتقديم خطاب نوايا غير ملزم إلى مجلس إدارة بنك عُمان العربي (ش.م.ع.ع) بشأن مقترح الاندماج عن طريق ضم بنك العز الإسلامي (ش.م.ع.م) في بنك نزوى (ش.م.ع.ع) (ويشار إليه فيما بعد بـ "الاندماج المقترح").

The Proposed Merger is intended to be effected through the acquisition by Bank Nizwa of 100% of the issued share capital of Alizz Bank at an indicative valuation of 1.2x book value, followed by the merger by incorporation of Alizz Bank into Bank Nizwa. The Proposed Merger shall be funded through a combination of equity and capital instruments, including:

ومن المخطط تنفيذ الاندماج المقترح من خلال استحواذ بنك نزوى على كامل رأس المال المصدر لبنك العز وفق تقييم استرشادي يعادل 1.2 مرة من القيمة الدفترية، يعقبه اندماج بنك العز بطريق الضم في بنك نزوى. ومن المقرر تمويل الاندماج المقترح من خلال مزيج من أدوات حقوق الملكية وأدوات رأس المال، بما في ذلك:

1. Issuance of Additional Tier 1 (AT1) Perpetual Sukuk; and

1. إصدار صكوك دائمة من الشريحة الأولى، و

2. A strategic investment by Oman International Development and Investment Company SAOG ("Ominvest") to hold a strategic stake of up to 20% of the share capital in Bank Nizwa, through subscribing to new shares.

2. استثمار استراتيجي من قبل الشركة العُمانية العالمية للتنمية والاستثمار (ش.م.ع.ع) (أومينفست)، بحيث يُتوقع أن تمتلك أومينفست حصة استراتيجية تصل إلى 20% من رأس المال المصدر لبنك نزوى من خلال الاكتتاب في الأسهم الجديدة.

The Proposed Merger and the proposed funding structure remain subject to all required regulatory, shareholder and other applicable approvals.

علماً بأن الاندماج المقترح وهيكّل التمويل المذكورين أعلاه خاضعان للحصول على موافقات الجهات التنظيمية والمساهمين وأي موافقات أخرى ذات الصلة.

This initiative is expected to contribute significantly to the advancement of the Islamic banking sector, thereby better serving the Sultanate of Oman and its national economy while further cementing the sector's role as a key driver of sustainable economic growth.

وتأتي هذه الخطوة الإيجابية في إطار الإسهام الفاعل في خدمة مسيرة النماء للوطن، وتطوير القطاع المصرفي الإسلامي لتعزيز مكانته كأحد المحركات الرئيسية الداعمة للاستقرار والنمو الاقتصادي في السلطنة.

Bank Nizwa will keep the market and the stakeholders informed of any material developments in accordance with the applicable disclosure requirements.

وسيواصل بنك نزوى إطلاع السوق والأطراف ذات المصلحة بأي تطورات جوهرية وفقاً لمتطلبات الإفصاح المعمول بها. والله ولي التوفيق،

Tariq Atiq
Chief Executive Officer

طارق بن عتيق بن عبدالمعيد
الرئيس التنفيذي



P.O. Box 1423, Al Khuwair
Postal Code 133
Sultanate of Oman
CR No. 1152878
www.banknizwa.om
Call Centre: 24 950 500

Tax Card No.: 8074540

ص.ب: ١٤٢٣، الخوير
الرمز البريدي: ١٣٣
سلطنة عمان
رقم س.ت: ١١٥٢٨٧٨
www.banknizwa.om
مركز الاتصال: 24 950 500

رقم البطاقة الضريبية: 8074540